
 

BAUSKAS NOVADA PAŠVALDĪBA 

RUNDĀLES APVIENĪBAS PĀRVALDE 
 

Reģ. Nr. 90009112819, Pilsrundāle 1, Pilsrundāle, Rundāles pag., Bauskas nov., LV-3921  

tālr. 63962298, e-pasts: parvalde@rundale.lv, www.rundale.lv 
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2024. gada 30. oktobrī        Nr.5 

 

Sēde sasaukta pulksten 18.00 

Sēdi atklāj pulksten 18.00, slēdz 19:30 

Sēdi vada Iedzīvotāju konsultatīvās padomes priekšsēdētājs Māris Leitlants. 

Sēdi protokolē Iedzīvotāju konsultatīvās padomes protokolists Zane Sporāne. 

Iedzīvotāju konsultatīvās padomes sastāvs: 

Māris Leitlants 

Santa Švāģere 

Zane Sporāne 

 

Sēdē piedalās divdesmit divi iedzīvotāji. 

 

Darba kārtībā: 

1. Teritorijas un tās būvju labiekārtošana 

2. Kultūras mantojuma saglabāšana 

3. Saimnieciskās darbības sekmēšana 

4. Kultūras un sporta piedāvājumi 

5. Citi sabiedrībai svarīgi jautājumi 

 

 

1. Teritorijas un tās būvju labiekārtošana 

a. Saulaines mājas Nr.19 piebraucamais ceļš ir ļoti sliktā stāvoklī – lūdz to 

savest kārtībā – nav risināts. 

b. Saulaines mājas Nr.19 renovācijas process un attīstības gaita. Iespējams 

pašvaldības daļējs līdzfinansējums. 

c. Dzīvojamo māju Nr.23 un Nr.21 autostāvvietu sakārtošana un 

paplašināšana. Nepieciešams rakstīt iesniegumu, bet gaida arī pašvaldības 

atbalstu. Pievērst uzmanību auto novietošanas virzienam. Kā arī 

nepieciešams gājēju celiņu gar māju Nr.21.  

d. Mājai Nr.23 atjaunot spēļu laukumu. Demontēt betona blokus un elektrības 

stabu, uzstādīt vietā jaunu smilškasti. Spēļu laukums mazākiem bērniem, jo 

lielākiem bērniem piemērots spēļu laukums pie mājas Nr.21. 

e. Aicina izvietot zīmes, kas aizliedz pret kāpņu telpu ieeju novietot auto. 

 

 



f. Svarīgs un prioritārs jautājums – gadiem lūdz sakārtot ceļu gar skolu 

(Kandavas lauksaimniecības tehnikuma, Saulaines teritoriālās 

struktūrvienības) – skola šo ceļu nesaved kārtībā, tāpēc iedzīvotāji lūdz 

palīdzību pašvaldībai, jo tomēr iedzīvotāji ir tie, kas šo celiņu izmanto – 

kompromiss un rezultāts nav rasts  

g. Meliorācijas sistēmas labošana, lai atrisinātu augsto gruntsūdens līmeni. 

Jautājums nav atrisināts kopš pagājušās sēdes. Vēljoprojām nav atrisināts. 

h. Saulaines parks: salabot tiltiņus, slūžas un caurtekas,  savest kārtībā parku, 

atjaunot soliņus.  Nav risināts, nav pietiekama apsaimniekošana no 

pašvaldības puses. 

i. Stadiona sliktais stāvoklis, kādi risinājumi? Ir jānotiek regulārai pļaušanai 

vasaras sezonā, jāievēro tīrība. Nepieciešama seguma atjaunošana/maiņa, 

esošā asfalta seguma situācijas apsekošana. Piekļuves ceļa sliktais stāvoklis. 

Caurtekas izvērtēšana – grūst nost malas. 

j. Bērna laukuma atjaunošana. Žoga paplašināšana, apspriede par futbola 

laukumu. 

k. Latvāņu pļaušanas regularitāte, līgums noslēgts par pļaušanu divas reizes 

gadā, bet praktiski tas nenotiek pat vienu reizi gadā. Risinājumi to 

ierobežošanai.  

2. Kultūras mantojuma saglabāšana 

a. Atkārtoti par Saulaines parku. Borncmindes parkam un Svitenes muižas 

parkam ir apsaimniekotājs, bet Kaucmindes parkam nav. Iedzīvotāji 

neatbalsta ideju atdot dīķus apsaimniekot pils īpašniekam.  

b. Parkā tiek izgāztas lapas un citi ekoloģiskie atkritumi no daudzīvokļu māju 

apsaimniekotajām teritorijām. Parks nav izgāztuve. 

3. Kultūras un sporta piedāvājumi 

a. Sporta pasākumu organizators –  lielākā noslodze starp citiem Rundāles 

apvienības pārvaldes sporta pasākumu organizatoriem, bet darbs un 

organizētie pasākumi nav pietiekami 

b. Nepieciešams segums ap āra trenažieriem un apraksts, kā pareizi trenažieri 

ir izmantojami – nav izpildīts. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



4. Citi sabiedrībai svarīgi jautājumi 

a. Pie atkritumiem nepieciešamas kameras, lai tomēr būtu daļa, kas pabaidās 

atvest ar auto atkritumus, jo ir cilvēki, kas ved arī nedzīvojot Saulainē. Būtu 

vēlams ziņojuma dēlis pie atkritumiem, kur būtu informācija par vides 

servisa (komunālservisa) pakalpojumu izcenojumu. Izpildīts – uzstādot 

kameras.  

b. Aicina uzstādīt braukšanas ātruma zīmi 30, lai ir līdz dīķim, jo centrālā iela, 

pie kuras arī nav gājējiem piemērots ceļš. 

c. Aicinājums sniegt elektronisku informāciju par daudzdzīvokļu māju 

uzkrājuma fondu, apsaimniekošanas maksu, parādu daudzumu u.c. 

saistošiem rādītājiem un darbībām, kuru pievieno rēķinam, pievienojot 

rēķinam, kā arī veidot tikšanos ar iedzīvotājiem, kuros informē par šiem 

jautājumiem. 

d. Izskaidrot, sniegt informāciju kā cīnās ar daudzīvokļu parādniekiem – 

iedzīvotājiem liela neizpratne un neziņa. 

e. Sašutums – kā var pazust iesniegums pašvaldības iestādē.  

 

Sēdi vadīja    M. Leitlants _______________ parakstīšanas datums 

 

Protokolēja    Z.Sporāne  _______________ parakstīšanas datums 

 


